
Oświadczenie złożone 

przez senatora Bogdana Zdrojewskiego 

na 63. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 czerwca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W związku z powtarzającymi się, aczkolwiek niepełnymi informacjami dotyczącymi sposobu 

sfinansowania zakupu przez Polskę uzbrojenia z Korei Południowej proszę o następujące informacje. 

W jaki sposób został sfinansowany ten zakup, w szczególności w jakiej części ze środków publicznych 

Polski? 

Jakie pełnomocnictwa i od kogo posiadały osoby reprezentujące Polskę w tej transakcji, w szczególności 

czy pełnomocnictwa te zawierają granice kwot czy zobowiązań, jakie mogą zaciągać te osoby? 

Zdaję sobie w pełni sprawę z tego, że pytania dotyczą spraw obronności Polski i zapewne szczegóły 

zakupu muszą być w części objęte tajemnicą czy pozostawać niejawne, ale te pytania dotyczą finansów 

publicznych, są istotne dla obywateli Polski i ich przedstawiciele powinni otrzymać odpowiedź w tej kwestii. 

Z poważaniem 

Bogdan Zdrojewski 


